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Protokół nr IX/19 

z obrad IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 29 maja 2019  roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 23 

radnych, co stanowi  100 %  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 10.00, a zakończono o godz. 11.20. 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Otworzył obrady IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Po zapoznaniu się z listą 

obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Na wstępie złożył informację dotyczącą wyborów rad osiedli (w załączeniu). 

W imieniu Rady Miejskiej złożył podziękowania Przewodniczącym Rad Osiedli, którzy 

zakończyli swoją kadencję za pracę na rzecz swoich osiedli. Pogratulował i przekazał 

wyrazy uznania życząc wszystkim Przewodniczącym dobrego poczucia spełnienia 

obowiązku. Wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej Maciejem A. 

Borysewiczem wręczył Przewodniczącym Rad Osiedli podziękowania na piśmie wraz 

z małym upominkiem.  

W dalszej części posiedzenia wręczył legitymacje nowo wybranym 

Przewodniczącym Rad Osiedli gratulując w imieniu Rady Miejskiej wyboru i życząc  

dużo kreatywności, sukcesów  w działaniach na rzecz rozwoju naszego miasta oraz 

dla dobra mieszkańców, a także dalszych sukcesów w życiu osobistym zawodowym. 

 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Poprosił o uwagi do  zaproponowanego porządku obrad. 

Andrzej J. Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 W imieniu grupy radnych wniósł o uzupełnienie porządku obrad w pkt-e 5 a o 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 

w Łomży przy ul. Zjazd i ul. Sybiraków. Wyjaśnił, że temat ten był procedowany na 

poprzednich sesjach i radni wiedzą o co chodzi. Dodał, że jeśli punkt zostanie 

wprowadzony pod obrady sesji,  wszyscy radni otrzymają wniosek i projekt uchwały. 

Powtórzył, że uchwała była procedowana wcześniej i nic się nie zmienia.  

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Stwierdził, że dobrze, że Pan Wiceprzewodniczący powiedział, że ten projekt 

niczym się nie różni od procedowanego wcześniej na poprzedniej sesji, a czy punkt 

zostanie wprowadzony będzie zależało od Państwa radnych. 
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Andrzej J. Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 Stwierdził, że jest pewna różnica, że miasto będzie zabezpieczać  swoje 

interesy w tej sprawie.  

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Rady stwierdził, że radni 

powinni wiedzieć w jaki sposób miasto będzie zabezpieczało te interesy. 

Andrzej J. Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 Wyjaśnił, że jeśli Rada Miejska wprowadzi ten punkt, to z pewnością Pan 

Przewodniczący się dowie. 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poddał pod głosowanie wniosek grupy radnych  o wprowadzenie do porządku 

obrad pkt-u 5 a - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości położonych w Łomży przy ul. Zjazd i ul. Sybiraków. 

 Rada, w wyniku głosowania  11 głosami za, przy 6 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym, nie przyjęła poprawki do porządku obrad. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Rada przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej Łomży. 

2. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu kwietniu 2019 r.  - druk nr 160. 

3. Informacja na temat funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy  - druk 

nr 144. 

4. Podjęcie uchwał: 

a)   w sprawie zmiany w  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 

2019 - 2031  - druk nr 162, 162A, 

b)  w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2019  - druk nr 161, 161 A. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 61/VII/19 Rady Miejskiej Łomży z dnia 

27 marca 2019 r. w sprawie przyznania dotacji celowych na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Łomża  - druk nr 148, 148A. 

6. Podjęcie uchwały  w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzenia ścieków” - druk nr 147, 147A.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Łomża, a także określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na 

obszarze  miasta Łomży - druk nr 143, 143A.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny w mieście 

Łomża na lata 2019 - 2021” - druk nr 146, 146A.  
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9. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości położonych w Łomży, przy ul. Zawadzkiej i przy ul. Sybiraków  -

druk nr 152, 152A.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 24 września  2003 r. w sprawie ustanowienia opłat targowych oraz poboru 

opłaty targowej w formie inkasa, określenia inkasentów i wysokości prowizji za 

inkaso opłaty targowej (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z 2003 r. Nr 109 poz. 2032) - 

druk nr 158, 158A. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminów ponownych zebrań wyborczych w 

Samorządach Mieszkańców Osiedli - druk nr 159, 159A.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Łomża  na lata 2017-2023 - druk 164, 164A.  

13. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta 

Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie za 2018 rok - druk nr 151. 

14. Przyjęcie informacji o realizacji uchwał podjętych przez Radę w I kwartale 2019 r. 

- druk nr 149. 

15. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 

społecznej i demograficznej  - druk nr 145.  

16. Analiza możliwości pozyskiwania środków unijnych na inwestycje w Łomży 

i informacja na temat przygotowania inwestycji w celu złożenia wniosków 

o uzyskanie środków z funduszy zewnętrznych  - druk nr 154. 

17. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Strategii Promocji Miasta Łomży za 2018 rok - 

druk nr 155.  

18. Rozpatrzenie sprawozdania Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie pisma 

mieszkańca - druku 166.  

19. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

20. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Jan Olszewski  – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o uwagi do protokołu z obrad VIII  zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Radni uwag nie zgłosili.  Rada przyjęła protokół z obrad VIII sesji. 

Ad. 2 
 

Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o uwagi do informacji o pracy Prezydenta w miesiącu lutym  2019 roku. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Jan Olszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Zamknął realizacje pkt-u 2. 

 

Ad. 3 

 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Zofia Kurkowska – Z-ca Przewodniczącej Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i  

                                                Zdrowia 

 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 

 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 4 a, b 

 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Przedstawił opinię Komisji Sportu, Turystyki  i Rekreacji w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2019 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
Marianna Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawiła opinie Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2019 - 2031  (w załączeniu 

do protokołu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok 

(w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018 -2031   określony drukiem nr 162 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, przy braku głosów przeciw  i 2 

głosach wstrzymujących. 
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Uchwała Nr 85/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2019 
– 2031  – w załączeniu 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2019 rok określony drukiem nr  161 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, przy braku głosów przeciw  i 2 

głosach wstrzymujących. 
 

Uchwała Nr 86/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2019   – w załączeniu. 

Ad. 5 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawił opinię Komisji Edukacji i Kultury (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 61/VII/19 Rady Miejskiej Łomży z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Miasta Łomża  określony  drukiem nr 148 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przy 3 głosach przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących. 
 

Uchwała Nr 87/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

zmieniająca uchwałę Nr 61/VII/19 Rady Miejskiej Łomży z dnia 27 marca 2019 r.  
w sprawie przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków, położonych na obszarze Miasta Łomża – w załączeniu. 
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Ad. 6 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków” 

określony  drukiem nr 147 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych. Rada  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr 88/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzenia ścieków” – w załączeniu. 
 

Ad. 7 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawił opinię Komisji Edukacji i Kultury (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Łomża, 

a także określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem 

specjalnych, mających siedzibę na obszarze  miasta Łomży,  określony drukiem nr 143 

A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych. Rada  podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 89/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Łomża, a także określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę 
na obszarze  miasta Łomży – w załączeniu. 
 

Ad. 8 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Zofia Kurkowska – Z-ca Przewodniczącej Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 
 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu wspierania rodziny w mieście Łomża na lata 2019 - 2021” określony 

drukiem nr 146 A. 

Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw  i 1 głosie 

wstrzymującym. 
 

Uchwała Nr 90/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny w mieście Łomża na lata 
 2019- 2021” – w załączeniu. 

  

Ad. 9 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej (w załączeniu do protokołu). 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
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Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Łomży, 

przy ul. Zawadzkiej i przy ul. Sybiraków  określony drukiem nr 152 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw  i 1 głosie 

wstrzymującym. 
 

Uchwała Nr 91/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  
położonych w Łomży, przy ul. Zawadzkiej i przy ul. Sybiraków  - w załączeniu. 
 

Ad. 10 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Przedstawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania 

Przestrzennego (w załączeniu do protokołu). 
 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. Jako użytkownik, który bywa na placu targowym, za który 

nasi przedsiębiorcy płacą określone stawki zwrócił uwagę, że jest fatalny dojazd do 

tego targowiska. Zwrócił się do Pana Prezydenta, aby uszanować ludzi, którzy 

korzystają, przyjeżdżają, bo jest tragedia. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Stwierdził, że dziwi się, że Pan Przewodniczący dzisiaj poruszył ten temat w 

trakcie obrad sesji jeśli w ciągu tygodnia, na zaproszenie Pana Prezydenta Pana 

Garlickiego, byli zaproszeni wszyscy o przedstawienie sytuacji na targowisku. Byli 

kupcy i nie było zastrzeżeń. Kupcy rozumieją, że trwa rozbudowa dworca PKS i ze 

strony kupców nie było żadnych uwag. Trwa budowa i jest to normalne zjawisko. 

Wyszła jeszcze sytuacja z parkowaniem i kupcy to zrozumieli. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Stwierdził, że nie chciałby rozwijać dyskusji, bo nie o to chodzi, ale mówi 

w imieniu tych, którzy korzystają z możliwości zaopatrzenia się na targowisku. Nie 

mówi o terenach gdzie rzeczywiście trwają prace. Dodał, że odpowiedzialne jest 

MPGKiM i powinno tego pilnować.  
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Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 

 Stwierdził, że Pan Przewodniczący Chludziński nawiązał do wizytacji, która 

miała miejsce ostatnio, w której uczestniczyli m.in. Państwo radni. Poinformował, że 

spotkali się z kupcami, którzy prowadzą działalność gospodarczą na targowisku i jest 

zrozumienie tej sytuacji, która jest dzisiaj, bo jest budowany dworzec i już ta finalna 

jego część. Wbrew wielu opiniom, inwestycja zostanie skończona i będzie to wielka 

wizytówka naszego miasta. Mówiąc o kwestiach przejazdu, o czym mówił Pan 

Przewodniczący Olszewski, stwierdził, że trzeba wziąć pod uwagę, że jest to plac 

budowy i nawet jeśli były drobne uwagi, to były to uwagi po stronie wykonawców, którzy 

realizują tę inwestycję. Zapewnił, że na takie sprawy bardzo szybko reagujemy 

i staramy się prawie codziennie być tam i patrzeć, czy po stronie wykonawców nie ma 

jakichś  uchybień, a takie były chociażby po deszczach i była zwracana uwaga, że po 

deszczach były miejsca, gdzie ta woda zalegała. Nie wie, czy Pan Przewodniczący ma 

na myśli większe uwagi, ale podkreślił, że jest to plac budowy i trzeba to wziąć pod 

uwagę, że takie sytuacje mogą wystąpić. 

Innych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr 92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży z dnia 24 września  2003 r. w sprawie 

ustanowienia opłat targowych oraz poboru opłaty targowej w formie inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości prowizji za inkaso opłaty targowej (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego 

z 2003 r. Nr 109 poz. 2032) określony drukiem nr 158 A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych. Rada  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr 92/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 92/XIX/03 Rady Miejskiej Łomży z dnia 24 września  
2003 r. w sprawie ustanowienia opłat targowych oraz poboru opłaty targowej w 
formie inkasa, określenia inkasentów i wysokości prowizji za inkaso opłaty 
targowej (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z 2003 r. Nr 109 poz. 2032) – w załączeniu. 

Ad. 11 
 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. Poprosił o uwagi do projektu uchwały. 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

terminów ponownych zebrań wyborczych w Samorządach Mieszkańców Osiedli   

określony drukiem nr 159 B. 
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 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych. Rada  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr 93/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

w sprawie  ustalenia terminów ponownych zebrań wyborczych w Samorządach  
Mieszkańców Osiedli   - w załączeniu. 
 

Ad. 12 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Przedstawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości i Zagospodarowania 

Przestrzennego (w załączeniu do protokołu). 
 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 
  
Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Zwrócił się z pytaniem technicznym do Pana Przewodniczącego 

Chludzińskiego, czy autopoprawka do projektu uchwały, która radni otrzymali dzisiaj, 

była przedmiotem debaty na posiedzeniu Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Przeprosił że „omylił to,  dlatego, że łącznie z tą autopoprawką, którą Państwo 

otrzymali”. 

Innych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie  przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Łomża  na lata 

2017-2023 określony drukiem nr 164 A wraz z autopoprawką. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych. Rada  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr 94/IX/19 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 29 maja  2019 r. 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie  przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji  
Miasta Łomża  na lata 2017-2023 – w załączeniu. 
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Ad. 13 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Zofia Kurkowska – Z-ca Przewodniczącej Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

(w załączeniu). 
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Przedstawił opinię Komisji Sportu, Turystyki  i Rekreacji  (w załączeniu do 
protokołu). 
 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Otworzył dyskusję. 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Rocznego 

Programu Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 rok. 

Rada, w wyniku głosowania 23 głosami za – jednogłośnie, przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Łomży z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 

rok określone drukiem nr 151. 
 

Ad. 14 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Wiesław T. Grzymała – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 Przedstawił opinie Komisji Rewizyjnej (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania 23  głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

pozytywnie oceniła realizacje uchwał podjętych przez Radę w I kwartale 2019 roku.  

Ad. 15 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Zofia Kurkowska – Z-ca Przewodniczącej Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 
 

 Przedstawiła opinię Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia w sprawie 

zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 

demograficznej (w załączeniu). 
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W dyskusji głos zabrali: 
 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Poprosił o wyjaśnienie, na podstawie jakich danych, bądź wskaźników była 

określana sytuacja demograficzna.  
 

Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS 
 

 Odpowiadając wyjaśnił, że są to dane GUS i w tej aplikacji pojawiają się 

automatycznie. Dodał, że dane można znaleźć na stronie GUS w danych ludności 

danego miasta. Jeszcze raz podkreślił, że jest to informacja Ministerialna i nie można 

tych danych zmienić.  
 

Tadeusz Kowalewski – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 Zabierając głos zwrócił uwagę, że GUS jest  jedynym formalnym organem 

rządowym, który podaje informacje statystyczne w Polsce i tam oprócz informacji z 

całego kraju są informacje rozbite na województwa, powiaty, gminy, poszczególne 

miejscowości.  Dodał, że  jest członkiem Komisji Rodziny i na posiedzeniu podczas 

analizy materiałów Komisja zgłosiła pewne postulaty w sferze społecznej i socjalnej. 

Jednym z takim postulatów była kwestia  zwiększenia  lokum dla dzieci z 

niepełnosprawnościami, ponieważ obecne zasoby powodują to, iż dzieci z miasta 

kierowane są np. do Długoborza, bo nie ma dla nich miejsca w Łomży.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania 20 glosami za, przy braku przeciwnych i 2 

wstrzymujących pozytywnie oceniła zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej za 2018 rok.  

Ad. 16 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

Przestawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości  i  Zagospodarowania 

Przestrzennego na temat informacji o możliwości pozyskiwania środków unijnych na 

inwestycje w Łomży i informacja na temat przygotowania inwestycji w celu złożenia 

wniosków o uzyskanie środków z funduszy zewnętrznych (w załączeniu) 
 

Marek Dworakowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  
 

Przestawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej w sprawie informacji o 

możliwości pozyskiwania środków unijnych na inwestycje w Łomży i informacja na 

temat przygotowania inwestycji w celu złożenia wniosków o uzyskanie środków z 

funduszy zewnętrznych (w załączeniu). 
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W dyskusji głos zabrali: 
 

Piotr Serdyński – radny 
 

 Zabierając głos poinformował, że podczas Zebrania Mieszkańców Osiedla nr 1, 

mieszkańcy ulicy Kalinowej  poruszali problem realizacji tej ulicy. On analizując 

materiały na sesje, informacji na ten temat nie znalazł, prosi więc o wyjaśnienie, na 

jakim etapie są prace projektowe na tą ulicę? Czy miasto planuje  tą ulice zrealizować 

ze środków własnych, czy  będzie występowało o pozyskanie środków zewnętrznych. 

Kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się realizacji tej ulicy.  

 

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta 

 

 Odpowiadając radnemu wyjaśnił, że zgodnie z zobowiązaniami i ustaleniami 

Prezydenta z mieszkańcami osiedla i ul. Kalinowej, przystąpili do realizacji tej ulicy. 

Podkreślił, że pierwszym etapem jest przygotowanie dokumentacji i znajdują się już 

na etapie finalnym w wymiarze wykonania dokumentacji. Za kilka dni ma zostać 

przedstawiona jej koncepcja i w ślad za  zaakceptowana koncepcją nastąpi 

zakończenie projektowania. Jeżeli chodzi o dofinansowanie zewnętrzne, to z ROPO 

takich dofinansowań nie ma, ale złożyli do Wojewody 12 wniosków o dofinansowanie 

wielu ulic w  mieście i wśród nich są te ulice, na które jest przygotowana dokumentacja. 

Na ul. Kalinowa nie mogli złożyć, ponieważ dokumentacji jeszcze nie ma, zapewnia 

jednak, że niezwłocznie po wykonaniu dokumentacji, będą zabezpieczać środki, aby 

inwestycja ta mogła być wykonana.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

 

Rada w wyniku glosowania 22 głosami za, przy braku przeciwnych i 1 

wstrzymującym pozytywnie oceniła możliwości pozyskiwania środków unijnych na 

inwestycje w Łomży i informacja na temat przygotowania inwestycji w celu złożenia 

wniosków o uzyskanie środków z funduszy zewnętrznych. 
 

Ad. 17 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Przedstawił opinię Komisji Sportu, Turystyki  i Rekreacji w sprawie realizacji 
Strategii Promocji Miasta Łomży za 2018 rok (w załączeniu do protokołu). 
 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

Przestawił opinię Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości  i  Zagospodarowania 

Przestrzennego w sprawie realizacji Strategii Promocji Miasta Łomży za 2018 rok (w 

załączeniu) 
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Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania  19 głosami za, przy braku przeciwnych i 3 

wstrzymujących pozytywnie oceniła realizację Strategii Promocji Miasta Łomży za 

2018 rok. 

Ad. 18 

Piotr Serdyński – Z-ca Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 

 Przedstawił sprawozdanie  Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie pisma 

mieszkańca zawarte w druku 166. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w wyniku głosowania 22 glosami za, przy braku przeciwnych i 1 

wstrzymującym sprawozdanie Komisji przyjęła. 

Ad. 19 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie pism skierowanych do rady. 

Maciej A. Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady  

 Przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady od ostatniej sesji: 

1) Wyrok WSA w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały dotyczącej stawek 

za usunięcie pojazdu w 2018 roku  - a/a 

2) Uchwała RIO w sprawie uwag  do uchwały w sprawie zmian w budżecie  -a/a, 

3) Odpowiedź Prezydenta na pismo mieszkańców bloku przy ul. Dwornej 23 - a/a, 

4) Odpowiedź Prezydenta Parlamentowi Studentów dot. ulg w komunikacji 

miejskiej – a/a 

5) Wniosek ŁTN im. Wagów w sprawie obniżenia czynszu  

Rada w wyniku głosowania -  22 głosami za pismo przekazała Prezydentowi 
6) Pismo Ministerstwa Kultury o przyznaniu dotacji dla Szkoły – a/a 
7) Protest mieszkańców na przebieg wyborów RO nr 11 – po otrzymaniu 

wyjaśnień przewodniczącego i protokolanta do materiały zostaną przesłane 
Radzie. 

 

Ad. 20 

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o zgłaszanie spraw i problemów. 

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Zabierając głos odniósł się do wniosku, który chciała do porządku sesji 

wprowadzić grupa radnych, a który dotyczył lokalnego przedsiębiorcy.  Zwrócił uwagę, 

że temat był omawiany na posiedzeniach komisji, opinie były pozytywne, z przykrością 
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stwierdza, że mimo tego, iż mówi się, że Rada jest przychylna przedsiębiorcom, to 

głosowanie nad wprowadzeniem punktu pokazało, jak „przychylna” jest ta Rada.  

Pozostawia to do rozważenia radnym, każdemu we własnym sumieniu.  

Dariusz Domasiewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Podziękował radnym, którzy uczestniczyli w spotkaniu wielkanocnym, 

nadmieniając, że koszty spotkania zostały pokryte ze środków własnych radnych, 

którzy w spotkaniu uczestniczyli.  

W imieniu klubu Radnych „Przyjazna Łomżą” podziękował Prezydentowi za  

materiały, o które prosili. Materiały te będą analizować w czerwcu i  uważa, że 

współpraca z Prezydentem, w myśl ustawy o samorządzie gminnym, przebiega 

poprawnie. 

Zbigniew Prosiński – radny 

 Zwrócił się z prośbą, o ile jest to możliwe, aby na sali obrad, ewentualnie w 

Biurze Rady zorganizować pojemnik na makulaturę, do którego radni po sesji 

wrzucaliby materiały, które nie będą już im potrzebne.   

Witold Chludziński - Przewodniczący Komisji Rozwoju, Przedsiębiorczości   

                                     i  Zagospodarowania Przestrzennego  
 

 Odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Domasiewicza, poprosił 

Przewodniczącego Rady, aby organizując spotkania, informował  o nich wszystkich  

radnych wcześniej, podając również wysokość składki, a nie po sesji w ostatniej chwili. 

Podkreślił, że wiedząc wcześniej z takiego spotkania by skorzystał. 

 Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Dziękując radnemu Chludzińskiemu zapewnił, że te głosy wezmą pod uwagę i 

będą starali się, aby informacja dotarła do radnych wcześniej.  

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady 

 Wracając do tematu  uzupełnienia porządku sesji stwierdził, że jest mu przykro, 

że nie wiadomo jakie względy odgrywają większą rolę, niż to, iż poprzez działalność 

gospodarczą podmiotów z miasta miasto może uzyskać większe przychody i wpływy 

do budżetu. Żałuje, że radnych nie interesuje to, że dzięki temu miasto może stać się 

bogatsze, ale później sami zgłaszają aby coś zrobić. Skąd na to wszystko brać 

pieniądze. Podkreślił, że zostali radnymi po to, aby dążyć do rozwoju miasta, a 

niektórzy robią wręcz przeciwnie.  

Andrzej Wojtkowski - – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

  Nawiązując do wystąpienia radnego Prosińskiego przypomniał, że na początku 

kadencji rozważano zakup laptopów,  czy tabletów, aby odejść od materiałów w wersji 

papierowej. Prosi o informację, co w tym kierunku się dzieje.  
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Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Odpowiadając zapewnił, że od tematu nie odstąpiono. Temat jest prowadzony i 

również jest za tym, aby obniżać ilość produkowanej makulatury i korzystać ze 

środków elektronicznych.  

Alicja Konopka – radna 

 Zabierając głos stwierdziła, że  z opinii mieszkańców wynika, że radni nie są 

zainteresowani merytoryczną pracą, ważniejsze jest czy ktoś uczestniczył w jakimś 

spotkaniu. Podkreśliła, ze wstyd jest mówić o sprawach, które poruszał 

Wiceprzewodniczący Domasiewicz. Uważa, że radni bardziej powinni skoncentrować 

się na sprawach miasta, merytoryce.  

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Zabierając głos poinformował radnych i mieszkańców, że 15 czerwca  o godz. 

10.00 rozpoczną się obrady uroczystej sesji w 601 Rocznice Nadania Praw Miejskich, 

następnie przybliżył przewidywany porządek. Podkreślił, że sesje z okazji nadania 

praw miejskich zawsze będą odbywały się 15 czerwca.  

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta Łomża  

 Zabierając głos zaprosił wszystkich mieszkańców miasta do wspólnego 

świętowania, ponieważ oprócz sesji tego dnia na Starym rynku będzie jarmark 

średniowieczny oraz koncerty na muszli w sobotę i w niedzielę. W niedzielę na 

Bulwarach odbędzie się wielkie grillowanie zaprasza więc wszystkich do aktywnego 

uczestnictwa w obchodach Dni Miasta.   

Jan Olszewski   – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 W związku z wyczerpaniem porządku dziennego zamknął obrady IX zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej Łomży.  

                        Przewodniczący 
                   Rady Miejskiej Łomży 
 
                        Jan Olszewski 
Protokołowały: 
 

D. Śleszyńska 
 

J. Zawiśniewska 

 


